
Revisionsberättelse för Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet, perioden 2024 

Jag har som utsedd revisor granskat verksamheten genom samtliga nedtecknade mötesprotokoll 
för av styrelsen genomförda styrelsemöten, och finner dem vara i god ordning. Räkenskaper har 
ej granskats då dessa ej ingår i det revisorsuppdrag som lekmannarevisor som givits mig. 

Jag rekommenderar således årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den del och tid som 
revisionen omfattar. 

Stockholm den 9 april 

Monika Stylin


